

Bienvenue
Welcome

Salon World MasterCard de la Banque Nationale

National Bank World MasterCard Lounge



Le Salon World MasterCard de la Banque Nationale est situé dans la jetée internationale près de la porte 53 et n'est pas accessible aux passagers voyageant aux États-Unis.

Ce tarif de CAD **\$30.92 par personne est valide jusqu'au 31 Octobre 2016** Il est concédé aux passagers d'Air Transat sur présentation de ce coupon et de leur carte d'embarquement. Ne peut être combiné avec une autre offre promotionnelle. Un coupon par passager.

The National Bank World MasterCard Lounge is located in the international Jetty near gate 53 and is not accessible to passengers flying to the United States of America.

This CAD **\$30.92 per person rate is valid until October 31, 2016** and applies to Air Transat passengers only. Present this coupon at one of the National Bank World MasterCard Lounge desk with your Air Transat boarding pass. Cannot be combined with any other offer. One coupon per passenger.

only
\$30.92
per person



COUPON